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Naša socialistična zveza bi morala bolj
skrbeti za vsebino in rast Javne tribune.
Preveč se piše o gospodarskem planu občine,
ki je suhaparno napisan, tako da Ijudi ne
pritegne. Javna tribuna bi morala biti infor-
mator slehernemu občanu.

Premalo je informacij o delu krajevnih
skupnosti. Za njihova hotenja in želje bi mo-
rala imeti več posluha. Več bi morala pisati
o programih SZDL in o njihovih realizacijah,
seveda tudi kritično o neaktivnosti. Javna tri-
buna bi morala več pisati tudi o delovnih or-
ganizacijah, ker so krajevne skupnosti vse
preveč odrezane od tovarn, le-te pa ustvar-
jajo dohodek. Objavitd bi bilo treba tudi re-
zultate komisij za ugotavljanje socialnih raz-
lik, krajevne skupnosti naj bi take primere
odkrivale in tudi to mora najti prostor v
našem glasilu.

Pisati bi morali o akciji evidentiranja.
Imamo dosti ljudi na terenu, ki so voljni de-
lati, samo ne znamo jih poiskati.

Seveda bi morala biti Javna tribuna si-
stemsko financirana, tako bi lahko redno iz-
hajala in bolje informirala naše ljudi o vseh
dogodkih v naši občini. Zato bi potrebovali
tudi več dopisnikov. Dobre in aktualne pri-
spevke bi morali seveda dobro stimulirati.
Vsekakor sem vesela, da smo doživeli izid
100. številke.
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»Občinsko glasilo redno berem. Imam vtis,
da gre pri Javni tribuni za kakovosten pre-
mik tako v oblikovnem, predvsem pa v vse-
binskem smislu. Občinsko glasilo postaja od-
raz izredne dinamike dogajanj iz vseh podro-
čij razvoja v občini, o čemer pričajo zgovorno
sami prispevki v Javni tribuni. Zelel bi si
morda le to, da bi Javna tribuna objavljala
sistematično še več tem, ki bi obravnavale pe-
reča vprašanja s področja družbenih dejav-
nosti, ki zlasti izstopajo na področju zdravstva
in področju pridobivanja varstvenega prosto-
ra za predšolske in šoloobvezne otroke. Gre
torej za kompleks vprašanj, s katerimi se sre-
čuje občan skoraj na vsakem koraku in morda
naj bi Tribuna v smislu obveščanja lahko v
prihodnje marsikatero vprašanje približala
občanu, bodisi kot informacijo ali pa kot po-
izkus »nalivanja čistega vina«. Takih vprašanj
pa je na področju družbenih dejavnosti veli-
ko.«


